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9-13/2012.     Tárgy: Tájékoztató a két ülés között történt  

 fontosabb eseményekről, beszámoló  
 a lejárt határidejű határozatokról 
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának 
       Képviselő-testülete 

 
Csanádpalota 
 
 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
A Képviselő-testület szervezeti és működési szabályzatáról szóló 8/2011. (IV. 14.) 
önkormányzati rendelet 11. § (4) bekezdésében foglaltak alapján a 2012. január 25-i 
munkaterv szerinti ülés óta eltelt időszakban történt fontosabb eseményekről, a lejárt 
határidejű határozatokról az alábbi tájékoztatást adom, illetve számolok be: 
 
Január 26-án Mágori Józsefné országgyűlési képviselő látogatott el 
Önkormányzatunkhoz és adott tájékoztatást a 2013-tól életbe lépő változásokról, az 
önkormányzatok költségvetésével kapcsolatos kérdésekről. 
Ugyanezen napon ülésezett a DAREH közgyűlése, melyen részt venni, egyrészt a 
fentebb írt látogatás, másrészt más elfoglaltság miatt, nem tudtunk. 
 
Január 27-én összehívásra kerültek a többcélú közoktatási intézményt és az 
Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálatot fenntartó Önkormányzatok 
polgármesterei, jegyzői az érintett intézmények 2012. évi költségvetésének egyeztetése 
témában. 
 
Január 31-én részt vettem az Idősek Klubja havi összejövetelén. 
 
Február 1-jén ülésezett a Helyi Védelmi Bizottság, melynek napirendjén a február első 
hetében várható rendkívüli téli időjárási helyzetre való felkészülés szerepelt. Az ülést 
követően az Önkormányzat intézményeinek vezetői, a Hivatal érintett alkalmazottai 
részére tartottam tájékoztatót. A lakosságot szórólapokon tájékoztattuk, és hívtuk fel az 
ingatlanuk előtti járdaszakasz tisztántartására, síkosságmentesítésére. A nagy havazás és 
a rendkívüli hideg időjárás miatt áramkimaradás nem volt, a hóeltakarítást a főtéren és 
az intézmények előtti közterületen közmunkások bevonásával megoldottuk, az utak 
tisztítását biztosítani tudtuk.  
Az iskolában február 6-7-én rendkívüli tanítási szünet volt, melyet a Megyei 
Kormányhivatal rendelt el. Ezen a két napon a másik két gyermekintézmény, az óvoda 
és a bölcsőde szintén nem üzemelt. 
 
Február 1-jén részt vettem a Honismereti Kör összejövetelén, melyen az 
Önkormányzat 2012. évi költségvetésével, működésével kapcsolatosan kaptak 
tájékoztatást a Kör tagjai. 
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Február 2-án tartott ülést a Mikro-térségek Fóruma. Az ülés napirendjén a Többcélú 
Társulás februári ülésén tárgyalandó napirendekkel kapcsolatos egyeztetésre került sor. 
 
Február 7-én a Munkaügyi Központ Makói Kirendeltségén az indítandó 
mezőgazdasági Startmunka mintaprojektekkel kapcsolatos tervegyeztető tárgyalásra 
került sor. 
 
Február 8-án összehívásra került a Csanád Mikro-térségi Területfejlesztési 
Önkormányzati Társulás, ülésének napirendjén a 2012. évi költségvetés szerepelt. 
 
Február 9-én került sor a Többcélú Kistérség Társulás ülésére, melyen részt vettem. Az 
ülésen főbb napirendjei: a Társulás 2011. évi munkájáról szóló beszámoló, a Többcélú 
Társulás 2012. évi költségvetése, az iskolabusszal kapcsolatos tapasztalatok 
egyeztetése. A Társulás ülését követően a „Makó és Térsége” Ivóvízminőség-javító 
Önkormányzati Társulás tartott ülést, melyen a Társulás 2012. évi költségvetése került 
megtárgyalásra. 
 
Február 10-ére rendkívüli testületi ülést hívtam össze a „Lippa és Csanádpalota közös 
határon átnyúló pályázata keretében megvalósuló közúti infrastruktúra-fejlesztéshez 
kapcsolódó tervezési feladatok ellátása” tárgyában indított közbeszerzési eljárás 
eredményének megállapítása céljából. A napirend - az ülés határozatképtelensége miatt 
- február 15-én került megtárgyalásra, szintén rendkívüli ülés keretében. 
 
Február 16-án részt vettem az BTC EGTC Nagyszentmiklóson tartott taggyűlésén. A 
taggyűlés főbb napirendjei között megtárgyalásra került a 2011. évi tevékenységről 
szóló beszámoló, a 2012. évi működés és a jövőbeni tervek, valamint ismertetésre 
kerültek a 2012-ben elnyert pályázatok. 
 
Február 17-én részt vettem a településünkre látogató Böjte Csaba ferences rendi 
szerzetessel szervezett találkozón. 
 
Február 22-én a Megyei Munkaügyi Központ tartott tájékoztatót a Startmunka 
mintaprojektben részt vevő önkormányzatoknak a mezőgazdasági projektekkel 
kapcsolatosan. 
 
Február 23-án a Csongrád Megyei Védelmi Bizottság tartott felkészítő foglalkozást a 
védelmi igazgatásban 2012. január 1-jétől bekövetkezett változások kapcsán a települési 
polgármesterek, jegyzők részére, melyen részt vettünk. 
 
Az iskolabusz és a testületi ülések közvetítése tárgyban újabb információval nem 
rendelkezünk, válasz a minisztériumtól nem érkezett, a Makó Városi Televíziótól 
ajánlatot még nem kaptunk. 
 
Lejárt határidejű határozat nincs. 
 
Csanádpalota, 2012. február 23. 
 
        Kovács Sándor 
          polgármester 


